
 

 
Side 1 

REFERAT – BESTYRELSESMØDE 
29. Januar 2024 

Mollerup Golf Club 

Møde nr. 8 

 

 

1. Godkendelse af referat 

2. Godkendelse af dagsorden 

3. Orientering siden sidst 

4. Økonomi 

5. Handleplan 2024 

6. Organisation 

7. Eventuelt 

  

 Deltagere 

 Anette Buun Syvertsen, Anton Posselt Sønniksen, Benny Jepsen, Erwin 

Berngruber, Gert Nielsen, Patrick Czyz Bendsen, Ulla Køpfli, Christian 

Vogensen 

  

 Deltager ikke 

 Carsten Skakkebaek, Jan Lauridsen 

  



 

 
Side 2 

1. Godkendelse af referat 

 Godkendt referat af d. 11. december. 

  

 

2. Godkendelse af dagsorden 

 Dagsorden er godkendt med rettelser for dato for handleplaner 

  

 

3. Orientering siden sidst 

 a) Formanden 

b) Administrationen 

Status på medlemmer 

Status på prøvemedlemmer 

c) Udvalgene 

 

Formanden 

à Manager Jan Lauridsen har opsagt sin stilling og fratræder 

ved udgangen af februar måned. 

Der er planlagt en afleveringsforretning, så vigtige 

sagsforløb kan overleveres til andre. 

Patrick er indtrådt i sponsorudvalget, og varetager i 

overgangsperioden frem til ny organisering er på plads, 

regnskab og økonomi. 

Der har været afholdt møde mellem FU og chefgruppen 

omkring de organisatoriske ændringer, der måtte komme 

på tale efter Jan Lauridsens fratrædelse. 

 

 



 

 
Side 3 

à Patrick og Anette har deltaget i DGU seminar omkring 

forskellige medlemskategorier, der giver mulighed for at 

tilbyde medlemmer større fleksibilitet i medlemskabet. 

Spørgsmålet indgår i processen, der er planlagt i 

handleplanerne for 2024. 

Inden der træffes beslutning om nye medlemskategorier, 

skal der en grundig analyse til herunder research hos 

klubber med erfaringer for at tilbyde fleksible 

medlemskaber. Klubbens samlede økonomi skal holdes 

intakt eller kunne forbedres, hvis der skal tilbydes en større 

vifte af medlemskategorier.  

Det blev endvidere oplyst, at man skal være opmærksom på 

gældende regelsæt for medlemskaber 

 Administrationen 

 

à Status på medlemmer 

Status medlemmer pr. 28. januar 2024 er: 

 

1018 fuldtidsmedlemmer 

90 passive og par3 bane medlemmer 

10 prøvemedlemmer 

 

Der er vintertræning for prøvemedlemmer, som forventes 

afsluttet 1. april 2024. 

 

à Fremfor banelukninger arbejdes der med at lave 

”banemarkeringer” forud for afvikling af f.eks. 

onsdagsturneringer, der afholdes sidste onsdag hver måned.  

INFO om dette i næste medlemsnyt. 

 

à Indoor har rigtig mange bookinger, det er meget 

tilfredsstillende. 

For at forbedre adgangskontrollen til Indoor centret kigges der 

frem til næste sæson på andre og mere fleksible systemer. 

 

à Mer’Golf gruppen har søgt efter flere klubber i samarbejdet. 

Det var næsten lykkes med én klub mere, og det kan tænkes 

at denne kommer med på et senere tidspunkt.  

Det er vanskeligt at få andre klubber med i samarbejdet, da 

de allerede har aftaler.  

De øvrige samarbejdsaftaler er ikke interesseret i at få flere 

klubber med, da man har den opfattelse at der er nok 

klubber med. 



 

 
Side 4 

 

 

Udvalgene 

 

à Sponsorudvalget vil fordele gentegninger mellem sig, 

så vi bliver ajour med gentegninger og tidsterminer 

for opfølgninger. 

 

 

 

 

4. Økonomi 

 
a) Ledelsesrapport 

b) Regnskab 2023 - bilag eftersendes 

c) Budget 2024 – bilag eftersendes 

 

Budget 2024 blev gennemgået og godkendt. 

 

Regnskabstallene eftersendes når endelig regnskab 2023 foreligger. 

 

 

5. Handleplan 2024 

 Opfølgning på handleplaner for 2024: 

Banens udvikling:  

Der igangsættes robot klipning af rough og fairway fra sæsonstart. 

Vi forsøger fra sæsonstart at få organiseret hulambassadører, så vi 

kan få øget fokus på opretning af nedslagsmærker på greens. 

Skiltningen på banen er planlagt til udskiftning – gerne fra 

sæsonstart, hvis leverandøren kan overholde leveringstidspunktet. 

Den offentlige høring vedrørende vandboringen forventes afsluttet 

ultimo februar 2024. 

 

Banens tilgængelighed:  

Optimering af banens tilgængelighed er et fortsat fokus punkt. 

Frivillige opfordres til at melde sig til baneservice, så vi kan få 



 

 
Side 5 

forbedret flowet på banen.  

 

Optimering af café og restaurant:  

Mødet med KIK vil have fokus på forventningsafstemning. 

Fortsat fokus på rentabilitet, foreløbig ser 1. halvår af 2024 ud til at 

få en god start. 

 

Fastholdelse af medlemmer og trivsel: 

Anette har afholdt inspirationsmøde med DGU konsulent omkring 

gode ideer og udveksling af erfaringer fra andre golfklubber. 

Anette fremlagde et glimrende PP fra mødet med DGU, der havde 

analyseret på vores medlems undersøgelse sammenlignet med 

landsresultater. Oplægget sendes til bestyrelsen og processen med 

at optimere fortsætter. 

 

 

6. Organisation 

 

Ændringer i organisationen på grund af manager skifte og arbejdet 

med optimering af arbejdsgange vil blive implementeret, så snart de 

sidste personalesamtaler er afsluttet. 

 

 

7. Eventuelt 



 

 
Side 6 

 

Registrering af ansattes arbejdstid skal pr. 1. juli 2024 gennemføres 

jævnfør lovgivningen på området. 

Næste bestyrelsesmøder er planlagt til afholdelse 26. februar og 11. 

marts 2024. 

Ulla Køpfli og Benny Jepsen genopstiller ikke på generalforsamlingen 

til marts. 

 

  

  

 


